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Rada Gminy i Miasta Koziegfowy 
42-350 K 0 Z lEG lOW Y 

ul. PI. Moniuszki 14 
woj. slqskie 

Nr OR-BR.0002.22.2020 

PROTOKOL Nr XXIll2020 

z dwudziestej drugiej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieg/owy odbytej 
w dniu 29 grudnia 2020 r. w godzinach 15,00 -16,45 

w sa Ii posiedzeil w Urz",dzie Gminy i Miasta Kozieglowy. 

Uchwaly podj",te na sesji: 

1. Nr 197IXXII12020 w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2020 r. 

2. Nr 198/XXIII2020 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

3. Nr 199/XXIII2020 sprawie przyjc;:cia Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiilzywania Problemow Alkoholowych na 2021 rok. 

4. Nr 200IXXII12020w sprawie przyjc;:cia Gminnego Programu Przeciwdzialania 

Narkomanii na 2021 r. 

5. Nr 20 1 1XXJ1/2020 w sprawie uchwalenia budzetu Gminy i Miasta Kozieglowy 

na 2021 rok. 

6. N r 202IXXII/2020 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

7. Nr 203IXXII/2020 w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Kozieglowy. 

8. Nr 2041XX1I/2020 w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 

na 2021 rok. 

9. Nr 205/XXIl/2020 w sprawie zatwierdzenia planow pracy komisji Rady Gminy i Miasta 

Kozieglowy na 2021 rok. 
Podjc;:te uchwaly wraz z raportami z przeprowadzonych glosowan stanowiil zalilczniki 

od nr 1 do nr 9 do protokolu. 

Obrady sesji i byly transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 

Obradom sesji przewodniczyla Przewodniczilca Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 
Pani Joanna Kolodziejczyk. 

Protokolant: Urszula Dyja. 
Radnych obecnych na sesji: 

- od punktu 1 do punktu 8 porzildku obrad 13 obecnych. 

Radni nieobecni : Pan Czeslaw Chwist, Pan Tomasz Lebiocki 
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- od punktu 9 do punktu IS porzl)dku obrad 12 obecnych. 

Radna nieobecna Pani Grazyna Sitek. 

Spoza Rady w Sesji uczestniczy li: 

Burmistrz Gminy i Miasta Pan Jacek Slyczka 

Skarbnik Gminy i Miasta Pani Jadwiga Matyja 
Sekretarz GiM Pan Krzysztof Bqk 

Dyrektor ZEAOS Pani Katarzyna Zychowicz 

Dyrektor ZUK Pan Zbigniew Polak 

Radca Prawny Urzydu GiM Pani Aneta Sosn6wka 

Porzqdek obrad sesji : 

I. Otwarcie sesj i i stwierdzenie jej prawomocnosci. 

2. Przedstawienie porzqdku obrad. 

3. Przyjyc ie protokolu z poprzedniej sesj i. 

4. Powolanie Komi sji Uchwal i Wniosk6w. 

5. Podjycie uchwaly w sprawie zmian w budzec ie Gminy i Miasta Kozieglowy 

na 2020 r. 

6. Podjycie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
7. Podjycie uchwaly w sprawie przyjycia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiqzywania Problem6w Alkoholowych na 2021 rok. 

S. Podjycie uchwaly w sprawie przyjycia Gminnego Programu Przeciwdzialania 

Narkomanii na 2021 r. 

9. Uchwalenie budzetu Gminy i Miasta Kozieglowy na 2021 rok: 

1) prezentacja projektu budZetu przez Burmistrza Gminy i Miasta, 

2) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

3) odczytanie opinii KOllli sji stalych , w tylll Komisji wlasciwej do spraw budzetu 

4) dyskusja. 

5) odczytanie projektu uchwaly budzetowej i jej przeglosowanie . 

10. Podjycie uchwaly w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

11 . Podjycie uchwaly w sprawie wyznaczenia Aglomeracji Kozieglowy. 

12. Podjycie uchwaly w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy i Miasta 

Kozieglowy na 2021 rok. 
13 . Podjycie uchwaly w sprawie zatwierdzenia plan6w pracy komisji Rady Gminy 

i M iasta Kozieglowy na 2021 rok. 

14. Inforlllacja Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie miydzysesyjnym. 

15. Informacja Przewodniczl)cej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 

w okresie miydzysesyjnym. 

16. Interpelacje i zapytania radnych. 

17. Wolne wnioski i informacje. 

IS. Zakonczenie obrad 22 Sesji. 

Porzqdek obrad stanowi zalqcznik nr 10 do protokolu. 
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Przcbicg obrad: 

Ad. pkt 1 

Przewodnicz'!ca Rady Gll1iny i Miasta Kozieglowy Pani Joanna Kolodziejczyk 

dokonala otwarcia sesji, powitala przybylych na sesj~ radnych, Pana Hurll1istrza, dyrektorow 

jednostek organizacyjnych Gll1 iny i Miasta . pracownikow Urz~du Gll1iny i Miasta 

Kozieglowy oraz Soltysow i ll1ieszkaJlcow. ktorzy ze wzglydu na pandell1iy zapewniony ll1aj" 

udzial zdalny w sesji w Osrodku Proll1ocji Kultury w Kozieglowach. 

Poinforll1owala, ze zgodnie z list" obecnosci w sesji uczestniczy 13 radnych. 

Stwierdzila , ze sesja jest prawoll1ocna. 

Lista obecnosci radnych i soltysow stanowi'l zal"czniki nr II. 12 do protokolu. 

Ad.pkt2 

Przewodnicz'!ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinforll1owala, ze porz"dek obrad 

otrzYll1ali wszyscy radni. Zapytala czy radni bydq zglaszac wnioski w sprawie zll1ian 

porzqdku obrad sesji . Wniosk6w nie zglaszano. Porz"dek obrad zostal przyjyty 13 glosall1i 

"za" (jednoglosnie). 

Raport z przeprowadzonego zglosowania stanowi zal'!cznik nr 13 do protokolu. 

Ad. pkt 3 

Przewodnicz'!ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinforll1owala, ze protok61 

z poprzedniej sesj i \.vywieszony byl na tablicy ogloszen i byl do wgl"du w Biurze Rady . 

kazdy ll1ial 1l10zliwosc zapoznania siy Z nill1i. W regulall1inoWYIl1 terll1inie nie wplyn<;ly 

zadne poprawki b"dZ uzupelnienia do protokolu. Zaproponowala wi<;c przyst'lpienie do 

glosowania nad przyj yciell1 protokolu. 

Protokol z poprzedniej sesj i, ktora odbyla si<; w dniu 10 grudnia 2020 roku zostal przyjyty 13 

glosall1 i "za" (jednoglosnie). 

Raport z przeprowadzonego zglosowania stanowi zal,!cznik nr 14 do protokolu. 

Ad. pkt 4 

Rada Gll1iny i Miasta Kozieglowy jednoglosnie powolala Komi sj<; Uchwal 

i Wniosk6w w skladzie: 

I. Pan Antoni Bielecki 

2. Pan Michal Kubalski 

3. Pani Monika Skrobarczyk 

Raport z przeprowadzonego zglosowania stanowi zal'!cznik nr 15 do protokolu. 
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Ad.pkt5 

Pan Antoni Bielecki przedstawil projekt lIchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy 
i Miasta Kozieglowy na 2020 rok (zal!!cznik nr 16 do protokolu). 
Radni nie wnosili innych lIwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 197/XXII/2020 w sprawie zmian w budzccic Gminy Miasta Kozieglowy 
na 2020 rok zostala przyjt; ta 13 glosami .. za'· (jednoglosnie) . 

Ad. pkt 6 

Pani Monika Skrobarczyk przedstawila projekt lIchwaly w sprawle Zl1llan 
w Wieloletniej Prognozie Finansowej ( zal!!cznik nr 17 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr I 98/XX1II2020 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej przyjyta 
13 glosami ,.za" ( jednoglosnie). 

Ad. pkt 7 

Pani Monika Skrobarczyk przedstawila projekt uchwaly w sprawie przyjycia 
Gminnego Programll Profilaktyki i Rozwi!!zywania Proble11low Alkoholowych na 2021 rok 
( za l!!cznik nr 18 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 199/XX1II2020 w sprawie a przYJycIa Gminnego Programu Profilaktyk i 
i Rozwi!!zywania Proble11low Alkoholowych na 202 1 rok zostala przyjyta 13 glosa11li "za" 
( jednoglosnie). 

Ad. pkt 8 

Pani Monika Skrobarczyk przedstawila projekt uchwaly w sprawie przYJ yc la 
Gl1linnego Progra11lu Przeciwdzialania arkol1lanii na 2021 r. (zal!!cznik nr 19 do protokolll). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 200/XXII/2020 w sprawie przyjyc ia G11linnego Prograrnu Przeciwdzialania 
Narkomanii na 2021 r. zostala przyjt;ta 13 glosami .. za" ( jednoglosnie). 

Ad. pkt 9 

Przewodnicz!!ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinfor11lowala, ze kolejnY11l 
pllnktem porz!!dku obrad jest podjycie uchwaly w sprawie uchwalenia budzetu Gl1liny 
i Miasta Kozieglowy na 2021 rok. 

Poinformowala. ze uchwalenie budzetu b"dzie przebiegalo w nastypuj!!cej kolejnosci: 



5 

1) prezentacja projektll blldzetll przez BlIrl11istrza Gminy i Miasta, 
2) odczytanie opinii Regionalnej lzby Obrachllnkowej , 
3) odczytanie opinii Komi sji stalych . w tyl11 Komisji wlasciwej do spraw blldzetll, 
4) dyskllsja. 
5) odczytanie projektll lIchwaly blldzetowej i jej przeglosowanie. 
Nastcypnie Pani PrzewodnicZl!ca lIdzielila glosll Panll Blirmistrzowi . celem zaprezentowania 
projektll blldzetll na 2020 rok. 

ad. I) 

Pan BlIrl11istrz na wstypie odniosl Sly do sytllacji w jakiej przyszlo nam zye 
i pracowac od wiosny tego roku. tj . w czasie trwania epidemii koronawirusa . Wykonywane 
przez nas zadania gminy i mozliwosci w tYI11 ekonol11iczne. spoleczne . edllkacyjne 
i rozwojowe uzaleznione byly w dllzej od tego groznego wirusa. Zyczylby sobie. aby 
ta sytuacja zakOliczy la sicy jak naj szybciej i bysl11Y l110gli wrocie do norl11alnego zycia 
i realizacji zadaIi we wszystkich dziedzinach zyc ia, bysmy l110gli w przyszlosci ze spokojel11 
i prognostykq realizowac wszystk ie zadania. 

astcypnie Pan Burl11istrz przedslawil projekt blidZetli na 2021 rok ( projekt budzelu 
ze zl11ianami wraz z objasnienial11i oraz pierwszy projekt z dnia 12. 1 1.2020 r. slanowq 
zalqczniki nr 20 do protokolu ). Na wstypie poinforl11owal. ze reali zuj<)c lIstawowy 
obowiqzek za rzqdzeniem nr 107/2020 z dnia 12 Iistopada br. projekt budzetll zostal 
przekazany Radzie Gl11iny i Miasta Kozieglowy oraz Regionalnej Izbie Obrachllnkowej. 
Podkreslil , ze projekt budzetll jest wypadkow<) dwoch sum - strony dochodowej i strony 
wydatkowej i s,! one nierozerwalne dla funkcjonowania budZetli zarowno biezqcego roku jak 
rokll 2021. Sytuacja ep idel11iczna wplyncyla na sytllacj y ekonomicznq krajll . jak 
rowniez i reali zowanego budzetu sal110rzqdll . Dzicyki akceptacji Rady GiM i zorganizowanill 
Urzydu GiM oraz jednostek podleglych i dokonanych ograniczeniach w wydatkach spokojnie 
przechodzil11Y przez biezqcy rok budzetowy. Planujqc budzet na rok przyszly staral sicy wraz 
z pracownikal11i Urzydu GiM i jednostek podleglych przygotowac projekt, ktory te dwa 
obszary - stroncy dochodowq i wydatkowq l11ialby w tym fundamentalnym przeslaniu. patrzqc 
z obaw,! na sytllacjy zwiqzanq z pandel11iq. Pan Burl11istrz podziykowal Pani Skarbnik, 
pracownikol11 Urzydll GiM oraz kierownikol11 i pracownikol11 jednostek organizacyjnych 
za to. ze bardzo obowi<)zkowo podeszli do prac nad przygotowaniel11 projektu blldietu . 
Nastcypnie poinformowal. i e zaplanowane dochody wynoszq ogolem 91.618.906.59 zl. 
w tYI11: dochody bieiqce 72. 120.42 1.59 zl. dochody majqtkowe 19.498.485 zl 
Natomiast zaplanowane wydatk i ogolel11 96.83 1.602,96.00 zl. 
w tYI11 :wydatk i biez'!ce 68.395 .247,96 zl , wydatki maj<)tkowe 19.498.485 zl 
R6inica w kwocie 5.212 .696.37 zl. stanowi deficyt budietowy, ale jest przekonany , ie jeieli 
nie bcydzie drastycznych ograniczeIi w dochodach, a zaplanowane wydatk i bcydq 
konsekwentnie realizowane, deficyt ten w ciqgu roku blldietowego bydzie pokryty nadwyi kq 
operacyjnq , ewentualnie dochodami 0 ktore bcydziel11Y siy lIbiegac. 
Pan Burmistrz szczegolowo przedstawil stroncy dochodowq zawartq w objasnieniach 
do projektll budzetll na 2021 rok , stanowiqcych zalqcznik do protokolli. Poinformowal, 
ie nie planowane s,! zwiykszenia stawek podatkowych podatku od nieruchol11osci 
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i od srodk6w transportu. Natomiast podatek rolny przyj~ty jest na podstawie og!oszenia 

Prezesa G!6wnego Urz~du Statystycznego. Z przykrosc i,! poinformowaL ze wzrosnie op!ata 

za odbi6r odpad6w. ale wplyw na wysokosc tej stawki mamy bardzo ograniczony. Decyduje 

o tym podmiot. kt6ry wygrywa post~powanie przetargowe. Na nowy rok planujemy 

podniesienie stawki z 15 z! na 23 zL Ma nadziejy. ze w postypowaniu przetargowym. kt6re 

zakOliczy siy w I bvartale 2021 roku ta kwota b~dzie wystarczaj'!ca na pokrycie operacji 

odbioru odpad6w na terenie Gminy i Miasta Kozieg!owy. 

Nastt;pnie Pan Burmistrz szczeg61owo przedstawil planowane wydatki budzetu oraz 

przychody zawarte w objasnieniach do projektu budzetu na 2021 rok. stanowiqcych zal,!cznik 

do protoko!u. 

Po prezentacji projektu budzetu Pan Burmi strz podkresli! , ze realizacja zar6wno tegorocznego 

budzetu, jak i budzetu 2021 roku wynika z pewnych uwarunkowali - zar6wno 

organi zacyj nych jak i z uwarunkowali zewnt;trznych. ZaakcentowaL ze jest przekonany 

iz przy rozs[jdnym oraz racjonalnym gospodarowaniu i planowaniu wydatk6w biez[jcych 

i inwestycyjnych jestesmy w stanie wykonywac nalezyc ie zadania wlasne. reali zujl)C 

potrzeby mieszkalic6w Gminy i Miasta Kozieg!owy . Prosil Radt; Gminy i Miasta Kozieg!owy 

o przyjt;cie projektu budzetu na 2021 rok w zaproponowanej wersji. Natomiast poszczeg61ne 

dzia!y i rozdzialy , jeze li chodzi 0 inwestycje , b~d,! doprecyzowane i wskazywane 

w kolejnosciach do reali zacji. R6wniez ma nadziejt;. ze bt;dziemy siy starac wspierac zadania 

inwestycyjne prorozwojowe w innych obszarach zyc ia Gminy i Miasta Kozieg!owy , 

wspieraj[jc powiaL dzit;ki kt6remu uda!o siy dobrze zrea li zowac tegoroczny budzet w zakresie 

wsp6lfinansowania. Mamy ustalone pewne pi any i priorytety na lata nastypne i jest 

przekonany, ze przy dobrej wsp6!pracy z samorz'!dem Gminy i Miasta, jestesmy w stanie 

na biez[jco reagowac na potrzeby. dbac 0 strony zar6wno dochodow[j jak i wydatkow'! . 

aby nasza dzia!alnosc by!a coraz lepsza. 

ad 2) 

Wiceprzewodnicz[jcy Rady Pan Damian Cesarz przedstawi! pozytywn[j opiniy Regionalnej 

Izby Obrachunkowej 0 przedlozonym przez Bunnistrza Gminy i Miasta Kozieglowy 

projekcie uchwa!y budzetowej na 2021 rok wraz z uzasadnieniem i materia!ami 

informacyjnymi (za![jcznik nr 2 1 do protoko!u). 

ad 3) 

Przewodnicz'lcy Komisji Gospodarki i Polityki Finansowej Pan Andrzej Sz6stak przedstawil 

opiniy Komi sji sta!ych Rady GiM Kozieg!owy dotycz[jc[j projektu budzetu GiM Kozieg!owy 

na 2020 rok, w kt6rej Komisja rekomenduje projekt budzetu przedstawiony przez Burmistrza 

do przyjycia przez Rady Gminy i Miasta Kozieg!owy ( opinia stanowi za!'!cznik nr 22 

do protoko!lI). 

ad 4) 

Pani Przewodnicz'!ca Rady otworzyla dyskusjy nad projektem budzetu . 

Wobec braku g!os6w w dyskusji. Pani Przewodnicz,!ca Rady podsumowala, ze projekt 

budzetu jest bardzo ambitny i mllsimy stawic czo!a, by wykonac za!ozenia w nim zawarte. 
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PodkreS lila. ze na wiosn\! obecny rok zapowiadal si, bardzo trudno, a okazalo si,. ze udalo 

nam si, zrealizowac zaplanowane zadania . Maj 'lc na uwadze zagwarantowane fundll sze 

zewn,trzne . nadchodz'lcy rok r6wniez daje przeslank<; do tego, bysmy czuli si, bezpiecznie . 

Mysli , ze do zaplanowanego deficytll nie dojdzie. a przedsi,biorcy wywi'lZ'l si, z podatk6w 

nalezyc ie i b<;dziemy budzetem gospodarowac na tyle dobrze, by kazdy mieszkaniec Gminy 

i Miasta Kozieglowy byl zadowolony. Jak wspomnial Pan BlInnistrz podatki nie wzrastajq . 

pozostaj'l na poziomie biez'lcego roku, co napawa optymizmem. ze nic zlego si, nie dzieje na 

tyle , ze mozemy normalnie funkcjonowac. Wchodzimy w nowy rok z optymizmem i ma 

nadziej <;, ze po raz kolejny damy rad, zreali zowac plany. Ci'lgle jednak pozostaje problem 

oswiaty, do kt6rej mllsimy dokladac srodki z blldzetll Gminy. Ma jednak nadziej" ze kolejny 

rok przyniesie jakies nowosci w tym kierunku. by subwencja oswiatowa byla wystarczajljca. 

bysmy mogli w wi<;kszym stopniu inwestowac . a nie dokladac do zadml. kt6re powinny bye 

oczywiste. 

Radny Pan Wojciech Chrapek podkreslil , ze zjawi sk iem niezwykle pozytywnym przy tym 

budzecie Sq pozyskane srodki zewn, trzne . Kazdy kto mial do czynienia z tym zagadnieniem 

wie, ze nie jest to an i proste. ani latwe. Mys li , ze sposr6d wszystk ich gmin z naszego powiatll 

wypadamy w tym najlepiej i chwala Panu BlIrmistrzowi oraz pracownikom Urz<;dll GiM . 

kt6rzy si<; do tego przyczynili . Nawiljzal do uchwalonej stawki za odpady i zapewnil 

wszystkich mieszkaric6w. ze gdyby nie bylo na rynku zwiljzanym z gospoda rkq smieciowq 

takiej sytuacji . kt6ra obecnie ma miej sce i byla mozliwose obni zenia stawek. to wszyscy 

radni glosowali by za obnizeniem stawki. PodkreSlil , ze najwazniejsze jednak jest to w jakiej 

rzeczywistosc i w przyszlym roku zaczynamy funkcjonowae. 

Radny Pan Michal Kubalsk i podkreslil , ze budzetjest bardzo ambitny, choc pandemia mocno 

wplyn,la na tegoroczny blldzet i r6wniez ogranicza nasze pi any przyszloroczne. Mimo tego 

i zalozonego deficytu planowane s'l wydatki inwestycyjne, zwlaszcza projekt zwi'lzany 

z fotowoltaikq i wymianq zr6del ciepla, kt6ry przyczyni si<; do poprawy jakosci powietrza 

na terenie Gminy i Miasta. Ma nadziej<;. ze pomimo pandemii , kt6ra ma negatywny wplyw 

na gospodarky, poprawiq siy r6wniez wplywy nie tylko z podatk6w, kt6re pozostaly 

na niezmienionym poziomie i uda si, zreali zowac ko lejne projekty i inwestycje. 

Innych glos6w w dyskusji nie bylo. Wobec tego Pani PrzewodnicZljca Rady poprosila 

o odczytanie projektu lIchwaly budzetowej na 2021 rok. 

Ad 5) 

Pan Michal Klibal ski przedstawil projekt uchwaly budzetowej na 2021 rok (zal'lcznik Ill' 23 

do protokolu). 

Radni nie wnosi li uwag do projektu uchwaly. 

W glosowaniu lIdzial bralo 12 radnych. 
Uchwala Nr 20llXXIII2018 w sprawie uchwalenia uchwaly budzetowej na 2020 rok zostala 

podj , ta 12 glosami .. za·· ( jednoglosnie). 
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Ad. pkt 10 

Pan Antoni Bielecki przedstawil projekt lIchwaly w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na 2021 rok ( przedstawiony projekt uchwaly WPF z objasnieniami oraz 

pierwszy projekt z dnia 12.11.2020 r. stanowlj za lljczniki nr 24 do protokolll) . 
Radni nie wnosili lIwag do projektll uchwaly . 

Wiceprzewodniczljcy Rady Gminy i Miasta Pan Damian Cesarz przedstawil pozytywnlj 

opini~ Regionalnej lzby Obrachunkowej 0 przed lozonym przez Burmistrza Gminy i Miasta 

Kozieglowy projekcie uchwaly w sprawie wieloletniej prognozy finansowej ( zal'lcznik nr 25 

do protokolu). 

Radny Pan Antoni Bielecki podkreslil. ze fakty s'l ni eublagane. a Regionalna lzba 

Obrachllnkowa daje nam tylko zo lte swiatlo. bysmy lIporz'ldkowali budzet, a zwlaszcza 

w zakresie szko lnictwa. Albo b~dziemy porz'ldkowac blldzet ograniczaj'lc deficyt zwi'lzany 

ze szkolnictwem. albo b~dziemy musieli ci'lC wydatki na inwestycje. 
Innych uwag nie zglaszano. 

W glosowanill lIdzial bralo 12 radnych. 

Uchwala Nr 202/XX1II2020 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej zostala przyj~ta 

12 glosami .,za'· (jednoglosnie) . 

Ad. pkt II 

Pan Michal Klibal ski przedstawil projekt uchwaly w sprawle wyznaczel1la 

Aglomeracji Kozieglowy ( zal'lcznik nr 26 do protokolu) ). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

W glosowaniu lIdzial bralo 12 radnych. 

Uchwala Nr 203/XX1II2020 w sprawie wyznaczel1la Aglomeracji Kozieglowy zostala 

przyj~ta 12 glosami "za" Uednoglosnie) . 

Ad. pkt 12 

Pani Antoni Bielecki przedstawil projekt lIchwaly w sprawie lIchwalenia planu pracy 

Rady Gminy i Miasta Kozieglowy na 2021 rok ( zal 'lcznik nr 27 do protokolll). 

Radni nie wnosili lIwag do projektll uchwaly . 

Uchwala Nr 204/xx1II2020 w sprawie lIchwalenia planu pracy Rady Gminy Miasta 

Kozieglowy na 2020 rok zostala podj~ta 12 glosami "za" (jednoglosnie). 
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Ad. pkt 13 

Pan Antoni Bielecki przedstawil projekt uchwaly w sprawie zatwierdzenia planow 

komisji pracy Rady Gminy i Miasta Kozieglowy na 2021 rok (zalqcznik nr 28 do protokolll). 

Radni nie wnosili lIwag do projektu uchwaly . 

W glosowaniu udzial bralo 12 radnych. 

Uchwala r 205/XXIII2020 w sprawie zatwierdzenia planow pracy Komisj i Rady Gminy 

i Miasta Kozieglowy na 2021 rok zostala podj erta 12 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 14 

Pan Burmistrz przedstawil informacjer 0 dzialalnosci w okresie mierdzysesyjnym, 

obejmujqc<j nasterpuj<jce zagadnienia: 

- s finalizowano zakllp dwoch samochodow do przewozu dzieci niepelnosprawnyc h. 

Podzierkowal osobom pisz<jcym wniosek, Powiatowemu Centrum POlllocy Rodzinie. 

Starostwu Powiatowelllu w Myszkowie. na czele z Panem Starost<j , ktory pozytywnie 

zaopiniowal wniosek. Salllochody berdq sluzy ly do dowozu dzieci z niepelnosprawnosciami 

do Przedszkola w Starej Hucie oraz do szkol specjalnych; 

- jest podllliot chertny do wynaj,cia i prowadzenia dzialalnosci budynku po bylej szkole 

w Markowicach. b,dzielllY si, wspolnie nad t<j propozycjq zastanawiac i przedyskutowac 

temat na KOllli sji Spolecznej; 

- na uj erc iu wody S-I w Rzeniszowie wyst<jpila bardzo powazna awaria. 0 cZylll 

informowano na posiedzeniach KOllli sj i Rady GiM . Na dzien dzisiejszy dzi,ki dobrej 

wspolpracy z podllliotelll ktory dzierzawi S-2 Illamy zapewnion<j dostawer wody z tego lIj,cia. 

Nalezy pilnie podjqc dzialania naprawcze lub w przypadkll ewentualnego niepowodzenia 

podj<jc dzialania zasterpcze; 

- podzi,kowal organizacjolll pozarz<jdowym ( jednostki OSP, kola gospodyn wiejskich 

oraz zwi<jzane z sportem i turystykq) , ktore zglosily sier do szkolenia online pOlllocnego dla 

wejscia w nowy rok i nowe zasady: 

- szczersliwie udalo nam sier rozstrzygn<jc post,powanie przed Krajowq Izb<j Odwolawcz<j 

odnosnie budowy urz<jdzell fotowoltaicznych dla 48 I beneficjentow . .IesteslllY w trakcie 

przygotowywania umowy i realizacji zadania . Natomiast odnosnie drugiego zadania 

reali zowanego w ralllach projektu tj. pompy ciepla. Krajowa Izba Odwolawcza nakaZllje 

powtorzenie oceny ofelty zgodnej ze specyfikacj<j istotnych warunkow zamowienia 

i programll funkcjonalnego uzytkowania . Po lIzyskanili wyrokll KIO wystqpimy 

do wykonawcy 0 ewentualne uzupelnienie wniosku, lub ewentllalnie pM niej nasz<j decyzj,; 

- otrzymalismy informacj , 0 pomocy finansowej w kwocie 3.5 min zl z Funduszll 

Inwestycji Samorz<jdowych. Srodki te pozwol<j na stabiln<j reali zacj, zadall w roku przyszlym 

i ewentualn<j korekt, czekaj<jcych nas wyzwan w kontekscie projektow i planow. ktore mamy 

do realizacji w roku przyszlym. Ma nadziej" ze w najblizszym czasie podejmiemy decyzjer 

dotyczqC<j projektu zlobka, aby ten temat miec juz poza sob<j i miec mozliwosc ubiegania si, 

o srodki z zewn,trznych :iTodel finansowania. 
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Pan Burmistrz podzi~kowal Pani Przewodnicz'lcej oraz calej Radzie Gminy i Miasta za 

przyj~cie budzetu na 2021 w zaproponowanej formule. Podkreslil. ze wszyscy zdajemy sobie 

sprawy na czym polega realizacja budzetll. a jest to proces bardzo zlozony. Podziykowal za 

wszystkie uwagi. wnioski i sugestie . ktore b~d'l bardzo pomocne przy real izacj i budzetu. Ma 

nadziejy. ze prognozy byd'l siy z kazdym rokiem poprawialy , by byla stabilizacja 

w finansowaniu inwestycj i planowanych i oczekiwanych przez mieszkaIicow Gminy i Miasta 
Kozieglowy. 

Podziykowal Pani Skarbnik i calemll zespolowi. ktory pracowal nad projektem blldzetu 

oraz kierownikom pracownikom jednostek podleglych, ktorzy bardzo solidnie 

i odpowiedzialnie podeszli do wyzwaIi zarowno po stronie dochodowej jak i wydatkowej. 

Wyrazil nadziejy, ze bydziemy bezpiecznie i stabilnie wchodzic w 2021 rok. 

Pan Burmistrz poinformowal. ze w zwi'lzku z zaleceniami dotycz'lcymi pandemii 

w biez'lcym roku nie b.;:dzie powitania Nowego Rokll na Rynku w Kozieglowach. 

a zakoIiezenie swej wypowiedzi Pan Burmistrz zlozy l zebranym . ieh rodzinom oraz 

wszystkim mieszkallcom zyezenia na nadchodz'lcy Nowy Rok. 

Ad. pkt 15 

Przewodnicz'lca Rady Pani Joanna przedstawila informacjy 0 dzialaniach 

podejmowanych w okresie miydzysesyjnym. 

W okresie od ostatniej sesji Rady w dniu 10 grudnia br. podejmowane dzialania to: 

przygotowanie porz'ldku obrad biez'lcej 

zwolanie wspolnego posiedzenia Komi sji 

praca nad materialami sesyjnymi. 

Ad. pkt 16 

Radni nie zglasza li pi semnych wnioskow i interpelacji. 

Ad. pkt 17 

W wolnych wnioskach zabierali glos: 

Ad. pkt 18 

Na zakollczenie Pani Przewodnicz'lca Rady zlozyla wszystkim zebranym. ich 
rodzinom oraz wszystkim mieszkallcom zyczenia na nadchod Z<jcy Nowy Rok 2021. 

Wobec wyczerpania porz'ldkll obrad Przewodnicz'lca Rady Pani Joanna 

Kolodziejczyk zamknyla obrady dwudziestej drugiej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy, 

dziykuj'lc radnym oraz zaproszonym gosciom za przybycie i udzial w sesji. 

Na tym obrady dwudziestej drugiej Sesji zakoIiczono. 

Protokol sporz'ldzila: Urszula Dy' . 


